To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange

Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY

Date: 17-03-2021 09:43:34 AM

Subject: Disclosure of limitation of shares and profits

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 17-03-2021 09:43:34 الموضوع: افصاح تقادم الأسهم والارباح

We would like to inform you, it was published in the official gazette and local newspapers about the obsolescence of the shares and profits of the shareholders of the Jordan Petroleum Refinery Company on March 16, 2021, which includes the names of the shareholders who have passed more than 15 consecutive years. without demanding the profit of the shares they own, and in implementation of the provisions for obsolescence Law No. (35) of 1985 the shares and profit will be owned by Hashemite Kingdom of Jordan government after three months from the date of publishing the announcement in the official gazette and local newspapers.

ارجو اعلامكم بأنه تم النشر في الجريدة الرسمية والصحف المحلية عن تقادم الاسهم والارباح لمساهمي شركة مصفاة البترول الاردنية وذلك بتاريخ 2021/03/16، والمتضمن أسماء المساهمين الذين مضى عليهم أكثر من خمسة عشر سنة متتالية، دون أن يطالبوا بعوائد الأسهم التي يملكونها، وتطبيقل لإحكام قانون التقادم رقم (35) لسنة 1985 ستؤول ملكيتها الى ملاك حكومة المملكة الأردنية الهاشمية وذلك بعد مضي ثلاثة اشهر من تاريخ نشر الاعلان في الجريدة الرسمية والصحف المحلية.

16-03-2021

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Name: Farah Nedal Yousef AL-Ansari

Position: Dewan

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Farah Nedal Yousef AL-Ansari المنصب: ديوان